
Protok61 N r 3/2011 

z posiedzenia Komisji Budzetu , Rozwoju i Rolnictwa 


w dniu 23 marca 2011 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 16.00 

Lista obecnosci i porz'ldek obrad stanowi'l zal'lcznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 
I.Burmistrz Toszka Pan Grzegorz Kupczyk 
2.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska 
3.Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
4.Dyrektor Przedszkola w Toszku Pani Gra.zyna Myszak 
5. Inspektor Pan Bernard Cebula 
6.Podinspektor Pan Jacek Dolinski 
Przewodnicz'lcy Komisji Pan Marcin Kwasniok powital zebranych i przedstawil 

projekt porz'ldku posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji jednoglosnie przyj~li proponowany porz,\dek obrad. 


Ad.1 
Obecny na spotkaniu mieszkancow z Dyrektorem Przedszkola, ktore odbylo si~ 
w dniu 22.03.br na posiedzeniu Komisji oswiaty Pan Tadeusz Kobiemik 
poinformowal , ze glownie poruszano tematy dotycz'lce : 
- uruchomienie dodatkowej grupy "0" przy Szkole Podstawowej w Toszku 

/ mozliwosc korzystania dzieci z nauki religii oraz nauki j~zyka niemieckiego/ 
- braku mozliwosci doplaty do zaj~c dodatkowych / dot. 5 godz. pobytu , ktory 

zapewnia podstaw~ programow'l/ 
- naliczania godzinowego za pobyt dziecka w Przedszkolu / obecnie trzeba 

zaplacic 111 zl bez wzgl~du na ilosc godzin jakie dziecko przebywa w 
Przedszkolu ,a jezeli jest koniecznosc zostania dluzej to trzeba zaplacic 
cale 111 zl/ 

- koniecznosci przygotowania nowego projektu uchwaly reguluj'lcej oplaty za 
swiadczenia w Przedszkolu 

- zbyt maly przeplyw informacji pomi~dzy Dyrektorem Przedszkola, a 
rodzicami 

http:22.03.br
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W odpowiedzi na pytanie Pana K wasnioka : sk::td bierze si~ roznica w 
dost~pnosci do zaj~e pomiedzy SP , a Przedszkolem - Dyrektor Przedszkola 
poinformowala , ze to pytanie i nie powinno bye skierowane tylko do niej. 
W Przedszkolu zaj~cia s::tprowadzone zgodnie z uchwal::tRady Miejskiej ,ktora 
reguluje kwestie odplatnosci za Przedszkole.Ponadto Pani Myszak wyjasnila , ze 
informowala rodzicow ,ktorzy zapisali dzieci na 5 godz. pobyt ,ze dzieci nie 
b~d::t mogly korzystae z zaj~e dodatkowych - rodzice wyrazili na to zgod~. 
Burmistrz Toszka w swojej wypowiedzi podkreslil , rodzicom trzeba 
stworzye mozliwose wniesienia oplaty za pewne dodatkowe zaj~cia. 
Przewodnicz::tcy Komisji Pan Marcin Kwasniok zaproponowal , aby tematem 
przygotowania nowej uchwaly zaj~la si~ Komisja oswiaty i przedstawila w tej . .
sprawle propozycJe. 

Ad.4 
Pan Marcin K wasniok zwrocil si~ do Pana Cebuli / inspektor ds. drog / 0 

przedstawienie informacji dotycz::tcej uregulowania stanow prawnych drog 
i miejsc uZytecznosci publicznej / przystanki , boiska , itp / - jaka jest skala 
problemu ? jakie nalezy przyj::tc priorytety ? 
Pan Cebula poinformowal, ze problem ten dotyczy prawie wszystkich 
miejscowosci np. : Paczyna - droga na Wrzosy , boczne ul.Lesnej , ul. Polna , 
teren bylego PGR-u ; Kotulin - droga do Nakla ; Pawlowice - ul. Wiejska ; 
Pniow - ul. Nowa i Srocza Gora ; Plumiczka - droga boczna od drogi 
prowadz::tcej na Grabin~ ; Toszek - ul. Reymonta 
Kazda z tych spraw ma inny charakter i wynika z czego innego. 
Rozwi::tzanie jednej takiej sprawy - to kilkanascie tysi~cy kosztu geodety , 
potem koszty aktu notarialnego , ksi~gi wieczystej i kwestia wykupu lub 
odszkodowania 
Drogi wyznaczone w planie zagospodarowania przestrzennego - po podziale 
przechodz::t na wlasnose Gminy , ale gmina musi za nie zaplacie. 
Zgodnie z ustaw::t od 1.01.1999 r. nieruchomosci zaj~te pod drogi gminne 
przeszly na wlasnose gminy . Jezeli wlasciciel tych nieruchomosci do konca 
2005 r. nie zlozyl wniosku 0 odszkodowanie - to jego roszczenie wygasa. 
W przypadku kiedy taki wniosek zostal zlozony decyzj~ 0 przyznaniu i 
wysokosci odszkodowania podejmuje Starosta. 
Pan Cebula zaproponowal , aby zwrocie uwag~ przy podejmowaniu uchwal 
dotycz::tcych przeksztalcenia terenow pod budownictwo mieszkaniowe tzn. 
tworzye je przy istniej::tcych drogach publicznych. 
Przewodnicz::tcy Komisji Pan Marcin Kwasniok zaproponowal , aby w Dz. 700 
rozdz. 70005 zwi~kszye srodki finansowe. 
Czlonkowie Komisji jednoglosnie poparli w/w propozycj~. 
JednakZe radny Herbert Kocur stwierdzil , iz dobrze by bylo poznae stan 
faktyczny , aby wiedziec z czym si~ trzeba zmierzyc. 



3 


Pan Kwasniok dodal , ze oprocz drogjestjeszcze sprawa np. przystankow 
autobusowych. 
Burmistrz Toszka poinformowal , ze zgodnie z przepisami od 1.03.br 
utrzymanie przystankow nalezy do Gminy. 
Przewodniczetcy Komisji zaproponowa15 min przerwy. 
Po przerwie : 
Przewodniczetcy Komisji Pan Marcin K wasniok zwrocil sict: do podinspektora 
Pana Jacka Dolinskiego 0 przedstawienie informacji : jak wygletda plan 
zagospodarowania przestrzennego pod kettem terenow inwestycyjnych . 
Glownie chodzi 0 opracowanie oferty inwestycyjnej , ktora pozwoli na 
sciqgnict:cie inwestorow do gminy. 
Pan Dolinski poinformowal , ze wict:kszosc takich terenow znajduje sict: na 
terenie miasta , w solectwach Set to glownie tereny po bylych PGR-ach 
Tereny przemyslowo- uslugowe w Toszku to : 
- HAWEX, CEMIX i tereny pomict:dzy ul. Wielowiejska, a ul. Wilkowicket 

/ ok. 20 ha / 
- po przeciwnej stronie ul. Wilkowickiej przed torami kolejowymi po prawej 

stronie w kierunku Sarnowa 
- naprzeciw firmy HAWEX - ok. 4 ha 
- teren kolo wiezy cisnien do stacji CPN - ok. 10 ha / teren przecict:ty 

o bwodnicet / 
W odpowiedzi na pytanie radnego Kobiemika : czy Set zapisy 0 rodzaju 
prowadzenia dzialalnosci ? - Pan Dolinski poinformowal , ze zapisy Set ogolne : 
tereny przemyslowo - uslugowe - bez narzucania rodzaju uslug. 
Radny KrzysztofBartnicki podkreslil , ze wszystkie powstajetce strefy Set 
uzbrojone - wyposazone w media - inwestorzy kierujet sict: w stronct: strefy 
gliwickiej , bo tam Set idealne warunki do tworzenia biznesu. 
W podsumowaniu dyskusji czlonkowie Komisji zawnioskowali 0 poszukanie 
jeszcze innych terenow , ktore moma by przeksztalcic na tereny przemyslowo
uslugowe , nastct:pnie przymierzyc sict: do zmian w planie zagospodarowania 
przestrzennego i opracowac ofertct: inwestycyjnet. 

Burmistrz Toszka poinformowal czlonkow Komisji 0 przeprowadzonych w 
zeszlym tygodniu rozmowach z Prezesem firmy budujetcej elektrownie wiatrowe 
w Wielowsi.Jest propozycja , aby ok. 12 wiatrakow postawic po stronie Gminy 
Toszek.Firma buduje rowniez infrastrukturct: dojazdowet.Jezeli propozycja 
zostalaby przyjct:ta to do budzetu Gminy wplynie ok. 2 mIn z1.W tym celu 
planowane jest spotkanie i prezentacja medialna dla radnych , a nastct:pnie 
spotkanie pod Belchatowem gdzie juz taka elektrownia funkcjonuje . W 
nastct:pnej kolejnosci odbct:det sict: spotkania z mieszkancami. 
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Ad.2 
11 Projekt uchwaly w sprawie : okreslenia trybu i szczeg610wych kryteri6w 

oceny wniosk6w 0 realizacj~ zadania publicznego w ramach inicjatywy 
lokalnej 

Sekretarz Gminy poinformowala , ze w/w projekt zostal przez radnych 
przeanalizowany , propozycje zmian zostaly naniesione , projekt na Sesji zostal 
zatwierdzony do konsultacji.Konsultacje byly przeprowadzone w terminie 
od 1- 14 marca br .Nie wplyn~la zadna opinia dot. projektu w/w uchwaly. 
21 Projekt uchwaly w sprawie : okreslenia wymagan jakie powinien spelnic 

przedsi~biorca ubiegajftcy si~ 0 uzyskanie zezwolenia w zakresie odbierania 
odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci , opr6zniania 
zbiomik6w bezodplywowych i transportu nieczystosci cieklych , prowadzenia 
ochrony przed bezdomnymi zwierz~tami , prowadzenia schroniska dla 
bezdomnych zwierzftt oraz prowadzenia grzebowisk i spalami zwlok 
zwierz~cych i ich cz~sci. 

Podobnie jak wczesniejsza uchwala projekt tej uchwaly jest po konsultacji. 

Nie wplyn~la zadna opinia dotyczftca projektu w/w uchwaly. 

31 Projekt uchwaly w sprawie : wyrazenia zgody na wyodr~bnienie w budzecie 


gminy na 2012 r. funduszu soleckiego. 
Skarbnik Gminy poinformowala , ze zgodnie z art. 1 ustawy 0 funduszu 
soleckim Rada w terminie do dnia 31 marca br podejmuje uchwal~ 0 wyraZeniu 
zgody , albo nie wyrazeniu zgody na utworzenie funduszu soleckiego w 
nast~pnym roku budzetowym.Przygotowany projekt m6wi 0 wyrazeniu zgody 
na wyodr~bnienie srodk6w stanowiftcych fundusz solecki w budzecie Gminy na 
rok 2012. 
W odpowiedzi na pytanie Pana Kwasnioka 0 mozliwosc odzyskanie cz~sci 
srodk6w - Skarbnik Gminy poinformowala , ze w maju jest skladane 
sprawozdanie z realizacji funduszu - dopiero po tym mozna si~ starac 0 zwrot 
I wysokosc zwrotu od 10 do 30% I 
Czlonkowie Komisji nie wniesli uwag do przygotowanego projektu uchwaly. 
41 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Skarbnik Gminy poinformowala , ze budzecie Gminy na rok 2011 zapisano 
wolne srodki w wysokosci 1.440.000 zl.Po rozliczeniu roku 2010 okazalo si~, 
ze wolne srodki sftmniejsze 0 605.000 zl.W zwiftzku z powyzszym aby 
zachowac r6wnowag~ budzetowftprzygotowano projekt uchwaly zmniejszajftcy 
wydatki w dzialach : 
- 750Administracja : rozdz. 75023- urz~dy gmin 0 kwot~ 81.932 zl 
- 801 Oswiata i Wychowanie : rozdz.80 101- szkoly podstawowe 0 kwot~ 

79.852 zl ; rozdz. 80103 - oddzialy przedszkole w SP 0 kwot~ 2.800 zl; 
rozdz. 80104 - Przedszkola 0 kwot~ 6.500 zl ; Gimnazja 0 kwot~ 25.285 zl ; 
rozdz. 80113 - dowozenie uczni6w do szk61 0 kwot~ 16.000 zl 

http:rozdz.80
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- 852 Pomoc Spoleczna : rozdz. 85205 - zadania w zakresie przeciwdzialania 
przemocy w rodzinie 0 kwot~ 4.000 zl ; rozdz. 85219 - osrodki pomocy 
spolecznej 0 kwot~ 18.020 zl 

- 900 Gospodarka komunalna i ochrona srodowiska : rozdz. 90095 - pozostala 
dzialalnosc / do plata do taryf / 0 kwot~ 200.000 zl 

- zwi~kszono dochody w Dz. 758 0 wi~ksZll od zakladanej cz~sci oswiatowej 
subwencji og6lnej 0 kwot~ 134.611 zl 

- zmniejszono rozchody / splata p0Zyczek i kredyt6w / 0 kwot~ 36.000 zl 
Po podsumowaniu otrzymany kwot~ 605.000 zl 
5/ Projekt uchwaly w sprawie ; zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Toszek na lata 2011 - 2017 
Skarbnik Gminy poinformowala , ze w/w projekt stanowi konsekwencje 
wczesniej przedstawionego projektu uchwaly w sprawie : zmian w budzecie 
Gminy Toszek na rok 2011 

Sekretarz Gminy poinformowala , ze w dniu dzisiejszym radni dostali do 
zapoznanie si~ projekt uchwaly w sprawie : ustalenia trybu konsultacji 
z mieszkancami jednostek pomocniczych Gminy Toszek projekt6w uchwal 
Rady Miejskiej w Toszku w sprawie nadania statut6w jednostkom 
pomocniczym Gminy Toszek.Projekt uchwaly b~dzie omawiany na kolejnych 
posiedzeniach Komisji , a nast~pnie na Sesji zatwierdzony do konsultacji. 

Ad.3 
Czlonkowie Komisji zapoznali si~ ze skargll Pani Bozeny Jensz na dzialalnosc 

Dyrektora Przedszkola. 

Na najblizszej Sesji Rady Miejskiej - Rada podejmie decyzj~ 0 sposobie jej 

rozpatrzenia. 


Ad.S 
Radny KrzysztofBartnicki poinformowal ,ze zebrani na spotkaniu w dniu 
15.XI.2010 r. mieszkancy podj~li decyzj~ 0 utworzeniu nowej Sp61ki Wodnej. 
Powolano Zarzlld oraz Komisj~ Rewizyjnll.Powstanie Sp61ki willze si~ z 
zatwierdzeniem Statutu.Przygotowano Statut - naniesiono poprawki . 
28.02.2011 r. Starosta wydal pozytywna decyzj~ 0 zatwierdzeniu statutu Sp61ki 
Wodnej.Na dzien dzisiejszy sp61ka liczy 15 czlonk6w , ale zainteresowanie jest 
duze. 

Po wyczerpaniu porzlldku obrad Przewodniczllcy Komisji Pan Marcin Kwasniok 
podzi~kowal zebranym za udzial i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 19.10 

Pn~omwala Przewodniczllcy Komisji 
Do¥a~cha Marcin Kwasniok 

http:Wodnej.Na

